
Announcement 

1. Thanks to the Grace of our Lord, sister Tongxi Pan accepts the baptism in 
Mandarin service today. Glory to our God! 
2. Church will hold a Thanksgiving Dinner on 11/26 (Wed.) 6:30 p.m.  It’s a potluck 
dinner, so please bring your favorite dishes. A sign-up sheet for dishes is posted 
on the bulletin board. There will be a special Thanksgiving program at the sanctuary 
after the dinner and also another singing and game activities at the fellowship hall 
for students, EM &YM. Please invite your friends to join us in this Thanksgiving 
celebration. 
3. Want to be a Christ’s disciple? Want to be able to lead people to Christ? Brothers 
and sisters who are interested in Church's 1st session of Discipleship Training, 
please contact Pastor Ian for information and registration ASAP. 
4. Want to improve your service? Want to be able to help new Christian? Brothers 
and sisters who have completed 1st session of Discipleship Training, Pastor Ian will 
follow-up with new training sessions on a selective basis. A new training includes 
Devotion Training, Discerning God’s Will, Apologetics, Exegesis (I) and is 
scheduled to start in December. 
5. Church shuttle will depart at 12:45 every Sunday, head over to Burke Museum 
at UW to pick students at 13:00, then to Eastside MM. All are welcome to ride the 
shuttle. We are also looking for volunteer drivers. 
 

SFCC Prayer Meeting 
Church prayer meeting schedule has been changed to Wed. evening 7:30. Seattle 
area prayer meeting @ church; Eastside area prayer meeting @ St. Peter church 
(Bellevue – NE 8th & 172nd). Our church pastoral staff will take turn to lead these 
prayer meetings. All fellowship / small group PICs, brothers and sisters are 
encouraged to join in this important ministry. 
 

Fellowship / Caring 
 Please pray for families who are expecting: Tom & Donghui (Feb.’15) and Zenus 
& Jessie (Feb.’15).  
 Thank you for your generosity in supporting TOFU’s Operation Christmas Child 
Project! We raised over $2400 and made dozens of shoeboxes that will go to needy 
children in third world countries along with the Gospel message. Thank you for 
sharing God’s love this holiday season! 
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主日學參加人數 
Sunday School Attendance 11/16 禱告會參加人數 

Prayer Meetings Attendance 11/19 

台語成人 Taiwanese Adult 16 週三教會 Wed. Church 10 
英語成人 English Adult N/A 週三東區 Wed. Eastside 9 
國語成人 Mandarin Adult 10   
兒童 Children (TM/EM/MM)  8/-/1 總人數 Total 19 

總人數 Total 35 下週目標  Next Week Goal 30 
    

上週 Last Sunday 11/16 禮拜人數  Attendance 一般奉獻  General Offering 
台語堂 Taiwanese  61  $14685.00 
國語堂 Mandarin  20  $99.92 
英語堂 English  39  $0.00 

 
  

第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese 10:00 am  SFCC 
第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English 10:30 am  SFCC 
第三堂國語禮拜 Third Worship Service in Mandarin 01:30 pm  FUMC 



事工報告 November 23rd, 2014 

1. 感謝主的恩典，今日在國語禮拜中有潘同希姊妹接受洗禮，榮耀歸給

神！ 
2. 教會將於 11/26 週三晚間 6:30 舉辦感恩節 Potluck 晚餐。餐後在大堂將

有感恩聚會，在交誼廳將有學生、青少年的遊戲活動，請弟兄姐妹踴

躍邀請朋友來參加。佈告欄會有 food sign-up sheet。 
3. 徐忠昌牧師將於 12 月 5 - 7 日來本教會主領聖經講座及講道，主題為

「教會論」。請大家預備心參加，要參加者請到樓下餐廳的佈告欄登

記以便準備講義及午餐。本講座在台語堂的時間表如下：12 月 5 日

（週五）晚間 7:30 ﹣9:00 第一堂；6 日（週六）早 10:00 第二堂；11:30
午餐；12:30 第三堂；下午 2:00 Q&A。 

4. 華人基督徒查經團契 CCF International 將在我們教會舉辦週間的查經聚

會，需要徵求二位同工，有志者請洽懇佩姐。 
5. 想要成為一個耶穌的門徒？想要能領人信主？教會第一期門徒訓練採

開放報名，有志參加第一梯次門徒訓練者，詢問及報名請洽鄭牧師，

有志者請盡快報名。 
6. 想要增進你的服事？想要能幫助新信主的基督徒嗎？教會第二期門徒

訓練採遴選制，凡已參與過門訓的弟兄姊妹，牧師會依據需要跟進進

階的門徒訓練，內容包括：靈修操練、明白神的旨意、護教學、解經

學 (I)，預定於十二月份開始，有志者請回鄭牧師的邀請 Email。 
7. 教會交通車每主日 12:45 由教會出發，13:00 到華大 Burke Museum 接學

生，然後往東區國語禮拜堂，歡迎搭乘！我們也需要開交通車的同工。 
8. 感謝您的慷慨支持豆腐的聖誕禮物行動計劃！我們籌得超過 2400 募

款，這些鞋盒同時也會將福音信息帶給第三世界有需要的兒童。感謝

您在這假期季節所分享的上帝的愛！ 
 
 教會禱告會──週三晚間 7:30 
 西雅圖區地點於教會；東區地點於 St. Peter 教會（Bellevue - NE 8th & 

172nd）將由教會牧職同工輪流帶領，請各團契小組負責同工及教會

兄姐踴躍參加。 
 
第四季成人主日學──歡迎大家踴躍參加！ 
 台語成人主日學「符類福音平行經文研究」，本週進度：無；下週

進度：天國的比喻。 
 國語成人主日學「撒母耳記上」，本週進度：撒母耳記上第 9 章。 
 
  

團契／關懷組 
✪ 待產家庭：請兄姐為 Tom & Donghui （二月），國樑 & Jessie（二月）

兩家庭代禱願待產間一切平安順利。 
✪ 代禱：為教會事工及兄姐身心靈的需要，關懷組成立 Prayer Corner。
若有需要被代禱的或有代禱事項請冾禱告同工：蕊芬牧師娘、Tim、Kai、
Karin、純卉姐、洪雪姐、秀蘭姐、敬鳳姐。會堂外設有代禱箱，歡迎

兄姐使用，同工將為您祈禱。  
  


